



ໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດທີ 15 ກໍຣະກະດາ 2018 (07-15-2018)

ຕອບສນອງດ້ວຍການເຊື່ອຟັງຕໍ່ພຣະເຈົ້າຜູ້ເມດຕາ

ດົນປານໃດແລ້ວທີ່ທ່ານເລີ່ມຮຽນຮູ້ຄວາມຊື່ນຊົມຍິນດີໃນການຖວາຍ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນນີ້: ຕອບສນອງຄຸນຄວາມດີຂອງພຣະເຈົ້າຜ່ານການຖວາຍນຶ່ງສ່ວນສົບຈາກລາຍໄດ້ຂອງທ່ານ.

ພຣະຄັມພິຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ເມື່ອເປັນເດັກຢູ່, ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດລໍຖ້າຈົນຮອດມື້ເຊົ້າວັນຄຣິສຕມາດແລະຕື່ນເຕັ້ນຍາກເປີດຂອງຂວັນຂອງພວກເຮົາ. ເມື່ອເປັນຜູ້ໃຫຍ່, ຂ້າພະເຈົ້າແນ່ໃຈວ່າພວກເຮົາຍັງດີອີກດີໃຈຢູ່ກັບການໄດ້ຮັບຂອງຂວັນ, ແຕ່ພົດທຸກຄົນພວກເຮົາຄົ້ນພົບວ່າມີບາງສິ່ງອາດເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາດີໃຈຫຼາຍກວ່ານັ້ນອີກຄື: ການໃຫ້ຂອງຂວັນ!

ເປັນຄວາມສຸກທີ່ສຸດຕໍ່ການເບິ່ງຄວາມຕື່ນເຕັ້ນໃນສາຍຕາຂອງເດັກນ້ອຍ ໃນຂະນະທີ່ເຂົາກຳລັງເປີດຂອງຂວັນ. ເທົ່າໆກັນກັບຜູ້ໃຫຍ່ເຮົາແລກປ່ຽນຂອງຂວັນກັນ, ພວກເຮົາຈະເຫັນຄວາມສນຸກສນານຫຼາຍທີ່ສຸດຫຼືຫຼາຍກວ່າໃບໜ້າຂອງຄົນທີ່ໃຫ້ຂອງຂວັນ. ນາງຕ້ອງການຍາກຈະບອກວ່ານາງໃຊ້ຄວາມພະຍາຍາມຫຼາຍປານໃດທີ່ຊອກຫາຂອງຂວັນທີ່ຖືກໃຈ. ນາງມີຄວາມຕື່ນເຕັ້ນທີ່ຈະເວົ້າເຖິງແຕ່ລະຂັ້ນຕອນທີ່ໄປເລືອກຂອງຂວັນ.

ຄວາມດີໃຈຂອງການໃຫ້ບໍ່ມີຂອບເຂດຈຳກັດຢູ່ພຽງແຕ່ເປັນວັນຄຣິສຕມາດຫຼືວັນເກີດ ຫຼືວັນ "ພິເສດ" ອື່ນໆຂອງປີ. ພຣະເຈົ້າຊົງໃຫ້ໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງຮູ້ວ່າຄວາມຍິນດີມີຕອດຮອບປີ. ຜູ້ປະກາດພຣະທັມມາລາກີໄດ້ທ້າທາຍຊາວຍີວວ່າ ຜູ້ໃດຂາດຄວາມຊົມຊື່ນຍິນດີນີ້ກໍເພາະເຂົາບໍ່ໄດ້ເປັນຜູ້ໃຫ້. ພວກເຮົາໄດ້ຖືກບອກວ່າຈົ່ງເປັນຜູ້ໃຫ້, ແຕ່ເມື່ອເຮົາເຫັນໃນຄຳເວົ້າຂອງມາລາກີ ຄຳສັ່ງນັ້ນມາພ້ອມກັບພຣະພອນອັນໃຫຍ່ຫລວງ. ພວກເຮົາພົບເຫັນຄວາມຊົມຊື່ນຍິນດີໃນການເຊື່ອຟັງຂອງເຮົາແລະໃນການຖວາຍຂອງເຮົາ.

ພຣະຄັມພິກາວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, ແລະ 2)

ສຶກສາພຣະຄັມພິ

1. ມາລາກີ 3:7-10ກ

7 ພວກເຈົ້າໄດ້ຫັນໜີຈາກກົດຂໍ້ບັງຄັບຂອງເຮົາ ແລະບໍ່ໄດ້ປະຕິບັດຕາມເຫມືອນດັ່ງບູ່ຍ່າຕາຍາຍຂອງພວກເຈົ້າ ແຕ່ຈົ່ງກັບມາຫາເຮົາ ແລະເຮົາກໍຈະກັບມາຫາພວກເຈົ້າທັງຫລາຍ ພວກເຈົ້າຖາມວ່າ, "ພວກຂ້າພຣະອົງຈະເຮັດວິທີໃດຈຶ່ງຈະກັບມາຫາພຣະອົງອີກໄດ້?" 8 ເຮົາຖາມວ່າ, "ເປັນການຖືກຕ້ອງຫລື ທີ່ມະນຸດສິ້ໂກງພຣະເຈົ້າ ບໍ່ຖືກຕ້ອງ ແຕ່ພວກເຈົ້າກໍໄດ້ສິ້ໂກງເຮົາ ສິ້ໂກງຢ່າງໃດ ກໍສິ້ໂກງໃນເຣື່ອງນຶ່ງສ່ວນສົບ ແລະເຄື່ອງຖວາຍນັ້ນແຫລະ 9 ຄຳສາບແຂງຈະຕົກຖືກພວກເຈົ້າທັງໝົດ ກໍຍ້ອນວ່າຊົນຊາດທັງໝົດສິ້ໂກງເຮົາ 10ກ ຈົ່ງນຳເງິນເຕັມຈຳນວນນຶ່ງສ່ວນສົບມາທີ່ວິຫານ ເພື່ອວ່າຈະມີອາຫານໃນພຣະວິຫານ

ພວກເຮົາພົດຫວັງທີ່ຈະກັບໄປຫາພຣະເຈົ້າ. ຄວາມຕ້ອງການຢາກກັບໄປຫາພຣະເຈົ້ານີ້ບໍ່ໄດ້ເປັນເຣື່ອງໃໝ່. ມາລາກີເປັນຜູ້ປະກາດພຣະທັມຄົນສຸດທ້າຍຂອງພຣະທັມພາກພັນທະສັນຍາເດີມ, ປະກາດໃນນາມຂອງພຣະເຈົ້າ " ຈົ່ງກັບມາຫາເຮົາ." ຊາວຍີວໄດ້ຫັນໜີຈາກອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະຢຸດ ບໍ່ປະຕິບັດຕາມພຣະບັນຍັດຂອງພຣະອົງ, ພວກ

ເຂົາໄດ້ກາຍມາເປັນຄົນບໍ່ຮ້ອນບໍ່ໜາວໃນຄວາມເຊື່ອຂອງເຂົາ ແລະບໍ່ເຊື່ອຟັງໃນການກະທຳຕາມພຣະເຈົ້າຂອງເຂົາ. ຂໍຂອບພຣະຄຸນທີ່ການຮຽກເອີ້ນນີ້ເປັນຄຳສັນຍາທີ່ສຸພາບວ່າ: " ຈົ່ງກັບມາຫາເຮົາແລະເຮົາຈະກັບໄປຫາທ່ານ." ພວກເຂົາໄດ້ທອດຖ້ືມພຣະເຈົ້າ, ຈົ່ງຢູ່ພຣະອົງຍັງຄົງຕິດຕາມເຂົາດ້ວຍການໃຫ້ຄຳໝັ້ນສັນຍາກັບພວກເຂົາ ຖ້າພວກເຂົາ ຫັນກັບມາຫາພຣະອົງ.

ປັດຈຸບັນສຳລັບການກັບມາຫາພຣະເຈົ້າແລະການຟື້ນຟູຄວາມສັມພັນຂອງເຂົາກັບພຣະອົງ ແມ່ນຕ້ອງຢຸດບັນພຣະອົງ. ນຶ່ງສ່ວນສົບສ່ວນຫຼາຍແລ້ວແມ່ນມັກຈະກ່າວເຖິງການເສັງພາສີທີ່ຫັກໄປນຶ່ງໃນສົບ. ການຖວາຍສົບເປີເຊັນເປັນຈຳນວນພຽງເລັກນ້ອຍ ເມື່ອຄິດໃສ່ຮ້ອຍເປີເຊັນຂອງໝົດທຸກສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າປະທານໃຫ້ເຮົາ. ພວກເຮົາອາດເຊື່ອວ່າລາຍໄດ້ທີ່ໄດ້ຮັບແມ່ນຄ່າຈ້າງແຮງງານຂອງເຮົາ, ແຕ່ມີຜູ້ໃດໃນພວກເຮົາທີ່ມີຊີວິດເປັນຂອງຂວັນທີ່ໄດ້ມາເອງ, ສຸຂະພາບຂອງເຮົາ, ຄວາມຄິດຂອງເຮົາ, ຕົນຕົວຂອງເຮົາ, ຫຼືຄຳສັນຍາແຫ່ງຊີວິດນີ້ຮັນ? ມັນເປັນຄວາມເຂົ້າໃຈທີ່ຖືກຕ້ອງທີ່ສຸດທີ່ວ່າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຖວາຍນຶ່ງສ່ວນສົບ; ພວກເຮົາຖວາຍຄົນໃຫ້ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງປະທານທຸກສິ່ງໃຫ້ແກ່ເຮົາ ຄືໝົດທຸກສິ່ງທີ່ເຮົາມີແມ່ນມາຈາກພຣະອົງ. ດັ່ງນັ້ນເມື່ອເຮົາບໍ່ຖວາຍຄົນນຶ່ງສ່ວນສົບຈາກສິ່ງທີ່ເຮົາມີ, ພວກເຮົາກໍລັກເອົາສ່ວນທີ່ເປັນຂອງພຣະອົງ.

ຕັ້ງແຕ່ຕົ້ນຈົນຈົບພຣະທັມພາກພັນທະສັນຍາເດີມ, ການຖວາຍນຶ່ງສ່ວນສົບເປັນແຜນການຂອງພຣະເຈົ້າ.

- ອັບຣາຮາມໄດ້ຖວາຍນຶ່ງສ່ວນສົບໃຫ້ແກ່ເມັກຄີເຊເດັກ, ກະສັດເມືອງຊາເລັມແລະເປັນປະໂຮທິດຂອງພຣະເຈົ້າອົງສູງສຸດ, ການສະແດງຄວາມຮູ້ຈັກຄວາມເປັນເຈົ້າຂອງ ຂອງພຣະເຈົ້າ (ປະຖົມມະການ 14: 18-20) ແລະສິ່ງນີ້ເກີດກ່ອນການມີພຣະບັນຍັດກ່ຽວກັບການຖວາຍນຶ່ງສ່ວນສົບ.
- ຢາໂຄບສັນຍາຈະຖວາຍນຶ່ງສ່ວນສົບຈາກສິ່ງຂອງທີ່ລາວເປັນຜູ້ຄຸ້ມຄອງ ເພື່ອສະແດງຄວາມຮູ້ບຸນຄຸນຕໍ່ການປົກປັນຮັກສາແລະການຈັດຕຽມໄວ້ໃຫ້ຂອງພຣະເຈົ້າ(ປະຖົມມະການ 28:20-22) ແລະກໍຣະນີນີ້ກໍຄືກັນ ທີ່ເກີດຂຶ້ນກ່ອນທີ່ຈະມີພຣະບັນຍັດ.
- ຊົນເຜົ່າເລວີທີ່ຮັບໃຊ້ເປັນປະໂຮທິດ, ພວກເຂົາຕ້ອງການຮັບສ່ວນແບ່ງນຶ່ງສ່ວນສົບຈາກຊົນເຜົ່າອື່ນໆ (ພຣະບັນຍັດສອງ 14:28-29.)

ການຖວາຍແມ່ນການຕອບສນອງດ້ວຍການເຊື່ອຟັງຂອງພວກຕໍ່ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງເມດຕາທີ່ຊົງທຳງານໃນຊີວິດເຮົາ ນຶ່ງສ່ວນສົບເປັນຈຸດເລີ່ມຕົ້ນສຳລັບການຖວາຍຂອງເຮົາ. ເມື່ອເວົ້າເຖິງການຖວາຍ, ໂປໂລໄດ້ເວົ້າວ່າເມື່ອພວກເຮົາ “ ມີບໍຣິບູນຈົ່ງປະກອບການກຸສົນນີ້,” ພວກເຮົາສະແດງຄວາມຮັກຂອງພວກເຮົາຕໍ່ຜູ້ນຶ່ງທີ່ປະທານທຸກສິ່ງໃຫ້ແກ່ພວກເຮົາ (2 ໂກຣິນໂທ 8:7).

ຈະມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນຖ້າພວກເຮົາບໍ່ຖວາຍ? ການບໍ່ຖວາຍດ້ວຍໃຈກວ້າງຂວາງ ຈະສົ່ງຜົນສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມເຫັນແກ່ຕົວ, ຄວາມຂີ້ຖີ່, ແລະເປັນຄວາມຕັ້ງໃຈທີ່ເປັນບາບ. ພວກເຮົາເປັນຜູ້ທີ່ໃຊ້ການບໍ່ໄດ້ ຕາບໃດທີ່ເຮົາສຸມໃຈໃສ່ແຕ່ຕົວເອງ ບໍ່ແມ່ນທີ່ພຣະຄຣິດ. ທີ່ຈະເວົ້າເຖິງຖ້ອຍຄຳທີ່ຮຸນແຮງຊຶ່ງມາລາກິໄດ້ເວົ້າວ່າ, “ເຈົ້າມີຄວາມເຈັບປວດພາຍໃຕ້ຄຳສາບແຂງ.”

ແມ່ນຫຍັງເກີດຂຶ້ນຖ້າຫາກເຮົາຖວາຍ?

1. **ພວກເຮົາໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອພັນທະກິດແລະຄວາມຕ້ອງການຂອງຄົນອື່ນ.** “ຈົ່ງນຳເງິນເຕັມຈຳນວນນຶ່ງສ່ວນສົບມາທີ່ວິທານເພື່ອວ່າຈະມີອາຫານກິນໃນພຣະວິທານ.” ມາລາກິອ້າງອີງເຖິງຄັງເກັບອາຫານສຳລັບພັນທະກິດ. ເມື່ອນຶ່ງສ່ວນສົບໄຫຼເຂົ້າມາ, ໄພ່ພົນຂອງພຣະເຈົ້າສາມາດຮັບໃຊ້ແລະໝູນໃຈຜູ້ທີ່ທ້ແທ້ແລະຜູ້ຖືກຢຽບຢຳ ຖືກກິດຂີ້ຂົ່ມເຫງ.
2. **ພວກເຮົາສະແດງຄວາມຮັກຂອງພວກເຮົາ ແລະຄວາມຮູ້ບຸນຄຸນຕໍ່ພຣະເຈົ້າ.** ຄຣິສຕຽນກະຕິລິລິນໃນການຖວາຍໄດ້ຮັບການດົນໃຈໂດຍການຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າຜູ້ປະທານພຣະບຸດອົງດຽວຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ພວກ

ເຮົາມີຈຸດປະສົງແລະມີຊີວິດທີ່ມີຄວາມໝາຍ; ໃນພຣະຄຣິດ, ພຣະອົງຊົງປະທານຊີວິດຕອດໄປເປັນນິດໃຫ້ພວກເຮົາ, ແລະເມື່ອພວກເຮົາປະຕິບັດຫຼັກຄວາມເຊື່ອຝ່າຍວິນຍານໃນການຖວາຍ, ຄວາມຊົມຊື່ນຍິນດີກໍເພີ່ມທະວີຄູນໃນການຮັບໃຊ້ພຣະຄຣິດແລະເປັນພຣະພອນໄປສູ່ຄົນອື່ນ.

2. ມາລາກີ 3:10ຂ-12

10ຂ ຈົ່ງລອງເບິ່ງຄູ ແລະພວກເຈົ້າເຫັນວ່າເຮົາຈະໄຂ່ຟ້າສວັນ ແລ້ວຖອກເທພຣະພອນລົງມາຍັງພວກເຈົ້າຢ່າງຫລວງຫລາຍ 11 ເຮົາຈະບໍ່ປ່ອຍໃຫ້ແມງໄມ້ມາທຳລາຍຜົນລະປູກຂອງພວກເຈົ້າ ແລະຕົ້ນອະງຸ່ນກໍຈະມີຫມາກຫລາຍ 12 ຄັນແລ້ວ ປະຊາຊົນທັງຫລາຍກໍຈະເອີ້ນເຈົ້າວ່າ ຜູ້ມີຄວາມສຸກ ເພາະວ່າດິນແດນທີ່ພຣະເຈົ້າອາສັຍຢູ່ຈະເປັນບ່ອນທີ່ເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມຜາສຸກທຸກປະການ”

ພຣະເຈົ້າທຳທາຍພວກເຮົາ " ຈົ່ງລອງເບິ່ງເຮົາດ້ວຍທາງນີ້ເບິ່ງຄູ." ນີ້ເປັນການເຊື່ອເຊີນຈາກຣິດອຳນາດທີ່ນຳຜົນໄປໂຍດມາໃຫ້ຜູ້ເຊື່ອ. ເມື່ອພວກເຮົາຮັບເອົາການທົດສອບຂອງພຣະເຈົ້າແລະຖວາຍດ້ວຍການເຊື່ອຟັງ, ພຣະອົງກໍຈະຊົງກະທຳສອງຢ່າງຕໍ່ໄປນີ້ສຳລັບພວກເຮົາ.

- **ພຣະເຈົ້າຊົງຈັດຫາໃຫ້.** ພຣະເຈົ້າໃຫ້ຄຳໝັ້ນສັນຍາວ່າ "ເຮົາຈະໄຂ່ຟ້າສວັນ" ເມື່ອພວກເຮົາເປັນພໍ່ພຣະພອນໄປສູ່ຄົນອື່ນຜ່ານການຖວາຍນຶ່ງສ່ວນສິບຂອງເຮົາ. ພຣະເຈົ້າຈະຊົງອວຍພອນພວກເຮົາ; ພຣະອົງຈະເປັນຜູ້ຈັດຫາໄວ້ໃຫ້ພວກເຮົາ.
- **ພຣະເຈົ້າຊົງປົກປ້ອງຄຸ້ມຄອງ.** “ ເຮົາຈະບໍ່ປ່ອຍໃຫ້ແມງໄມ້ມາທຳລາຍຜົນລະປູກຂອງພວກເຈົ້າ ແລະຕົ້ນອະງຸ່ນກໍຈະມີຫມາກຫລາຍ.” ຄວາມແຫ້ງແລ້ງຕາມທັມມະຊາດສາມາດຈະມີຜົນຮ້າຍຕໍ່ຊາວນາໄດ້. ໃນກໍລະນີທີ່ຄ້າຍຄືກັນນີ້, ຄວາມແຫ້ງແລ້ງທາງຝ່າຍຈິດວິນຍານ ກໍສາມາດເປັນອັນຕະລາຍຕໍ່ຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດ. ແຕ່ພຣະເຈົ້າຊົງປົກປ້ອງຄຸ້ມຄອງເຮົາ.

ຊາວຍິວໄດ້ຍິນໄດ້ຮູ້ຄຳເວົ້າຂອງມາລາກີວ່າພຣະເຈົ້າມີຄວາມຕັ້ງໃຈທີ່ຈະອວຍພອນແລະປົກປ້ອງຮັກສາເຂົາ. ຫລາຍປີຜ່ານມານັ້ນ, ເມື່ອປະຊາຊົນໄດ້ຖືກເນຣະເທດໄປຢູ່ໃນບາບີໂລນ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ສັນຍາວ່າຈະປົກປ້ອງຮັກສາເຂົາແລະຈະນຳເຂົາກັບມາສູ່ບ່ອນທີ່ອຸດົມສົມບູນ.

“ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າກ່າວວ່າ ເພາະເຮົາຮູ້ແຜນງານທີ່ເຮົາມີໄວ້ສຳລັບເຈົ້າ ເປັນແຜນງານເພື່ອສັນຕິພາບ ບໍ່ແມ່ນເພື່ອເປັນອັນຕະລາຍ ເພື່ອຈະໃຫ້ອະນາຄົດແລະຄວາມຫວັງໃຈແກ່ເຈົ້າ” (ເຢເຣມີຍາ 29: 11). ການປົກປ້ອງຮັກສາຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ຜູກມັດຄວາມໄວ້ວາງໃຈຂອງເຂົາກັບພຣະອົງ. "ເຈົ້າຈະສແວງຫາເຮົາແລະພົບເຮົາ ເມື່ອເຈົ້າສແວງຫາເຮົາດ້ວຍສິ້ນສຸດໃຈຂອງເຈົ້າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າກ່າວວ່າ ເຮົາຈະໃຫ້ເຈົ້າພົບເຮົາ ແລະເຮົາຈະໃຫ້ເຈົ້າກັບສູ່ສະພາບດີ ແລະຮວບຮວມເຈົ້າມາຈາກບັນດາປະຊາຊາດແລະຈາກທຸກບ່ອນທີ່ເຮົາຂັບໄລ່ເຈົ້າໃຫ້ໄປຢູ່ນັ້ນ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າກ່າວດັ່ງນີ້ແຫລະ ແລະເຮົາຈະນຳເຈົ້າກັບມາຍັງທີ່ຊຶ່ງເຮົາເນຣະເທດເຈົ້າໃຫ້ຈາກໄປນັ້ນ" (ຂໍ້ 13-14).

ເມື່ອເຮົາເຊື່ອວາງໃຈພຣະເຈົ້າ, ພຣະອົງຊົງທຳງານໃນເຮົາແລະໃນເວລາຂອງພຣະອົງ ເວລາທີ່ຖູກຕ້ອງຕອດ. ທ່ານເຄີຍກິນຜົນລະປູກໃນສວນທີ່ຍັງບໍ່ທັນສຸກເຕັມທີ່ບໍ່? ທ່ານອາດກິນຫຼືຄາຍອອກຖິ້ມ! ແນ່ນອນເວລາຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນຕົງຕໍ່ເວລາ. ພຣະອົງສັນຍາວ່າໝາກຜົນໃນຊີວິດຂອງທ່ານແມ່ນຖືກຕ້ອງ. ຄຳສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ມີວັນປ່ຽນແປງ. ການຖວາຍດ້ວຍໃຈກວ້າງຂວາງຂອງເຮົາສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມເຊື່ອຂອງເຮົາໃນພຣະຄຣິດ, ແລະເມື່ອໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະອົງ, ພຣະເຈົ້າຈະສະຖິດຢູ່ກັບເຮົາແລະປົກປ້ອງພວກເຮົາ. ສຳລັບຜູ້ທີ່ຕິດຕາມພຣະຄຣິດ, ບໍ່ມີສິ່ງໃດຈະສາມາດແຍກເຮົາອອກຈາກຄວາມຮັກແລະການຊົງສະຖິດຢູ່ນຳຂອງພຣະອົງ. (ໂຣມ 8:31-39.)

ເມື່ອພວກເຮົາຖວາຍ, ພຣະເຈົ້າຈະຕອບສນອງແລະຄົນອື່ນຈະສັງເກດເຫັນການທຳງານຂອງພຣະອົງໃນຊີວິດເຮົາ. ມາລາກີໃຫ້ແຮງຈູງໃຈທີ່ແຂງແຮງຕໍ່ຊາວອິສຣາເອນໃຫ້ກັບມາຖວາຍນຶ່ງສ່ວນສິບອີກ. ຄັນແລ້ວ ປະຊາຊົນທັງ

ຫລາຍກໍຈະເອີ້ນເຈົ້າວ່າ ຜູ້ມີຄວາມສຸກ ເພາະວ່າດິນແດນທີ່ພຣະເຈົ້າອາສັຍຢູ່ຈະເປັນບ່ອນທີ່ເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມຜາສຸກທຸກປະການ” (ມາລາກີ 3: 12). ພຣະພອນຂອງພຣະເຈົ້າເປັນສິ່ງຕິດແປດກັນໄວ: ຈະເປັນຄວາມປະທັບໃຈຂອງບັນດາຄົນທັງຫຼາຍທີ່ຢູ່ອ້ອມຮອບຕົວເຮົາ ແລະບຸກຄົນອື່ນຜູ້ທີ່ໝົດຄວາມຫວັງຈະໄດ້ຜ່ອນຄາຍ ແລະຢາກຈະຕອບສນອງຕໍ່ການນຳພາຂອງພຣະເຈົ້າ.

ການເຊື່ອຟັງຈະຕາມມາດ້ວຍພຣະພອນສເມີ. ຄວບຄົວຂ້າພຣະເຈົ້າລ້ຽງດູແລະຝຶກແອບໝາຊະນິດນຶ່ງ. ສິ່ງນຶ່ງທີ່ອາດຈະແມ່ນເຈົ້າຂອງຄົນໃໝ່ມາ “ກວດສອບເບິ່ງ” ລູກໝາ, ຄຳຖາມທີ່ເປັນຄຳຖາມທຳອິດໂດຍທົ່ວໄປ, “ ໂຕໃດທີ່ຮູ້ຄວາມດີກວ່າໝູ?” ການເຊື່ອຟັງແມ່ນເປັນການຮຽນຮູ້ຜ່ານທາງປະສົບການ ແລະເວລາໃດກໍຕາມເມື່ອງດ້ວຍການບໍ່ເຊື່ອຟັງຂອງໝາເມື່ອໄດ້ຍິນຄຳສັ່ງໃຫ້ “ ນັ່ງ,” “ ຍືນ,” “ ມານີ້,” ຫຼື “ ໄປເອົາມາ,” ພວກມັນກໍໄດ້ຮັບລາງວັນ: ລູບທີ່ຫົວເບົາໆ, ໃຫ້ຂະໜົມປັງ, ແລະໃຫ້ຄຳເວົ້າທີ່ເປັນກຳລັງໃຈສເມີ. ຍິ່ງໄປກວ່ານັ້ນໝາຮູ້ວ່າຖ້າມັນຕອບຮັບຕໍ່ສຽງຂອງຜູ້ທີ່ເປັນຄູຝຶກດີ, ມັນກໍຈະໄດ້ຮັບລາງວັນໃນທັນທີ.

ພວກເຮົາບໍ່ປະພຶດຄືກັບໝາ, ເພາະພຽງແຕ່ເຊື່ອຟັງເພື່ອຈະໄດ້ຮັບລາງວັນ. ບໍ່ແມ່ນແນວນັ້ນ, ພວກເຮົາຈະຖວາຍເພື່ອຕອບສນອງດ້ວຍຄວາມຮັກໃນສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ປະທານໃຫ້ແກ່ເຮົາແລ້ວ! ເຖິງປານນັ້ນ ເມື່ອພວກເຮົາຖວາຍເຮົາຕ້ອງເອົາໃຈໃສ່ທີ່ຈະເຮັດຕາມຄຳສັ່ງສອນຂອງພຣະອົງ, ພວກເຮົາສືບຕໍ່ເກັບກຽວຜົນປະໂຫຍດແລະຮັບພຣະພອນທີ່ມາຈາກພຣະທັດທີ່ເມດຕາແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າຂອງເຮົາ.

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ການຕອບສນອງຕໍ່ພຣະເຈົ້າຜ່ານທາງການຖວາຍນຶ່ງສ່ວນສົບຂອງລາຍໄດ້ຂອງເຮົາ ເປັນການຮຽກຮ້ອງໃຫ້ຝຶກຝົນໃນການໃຫ້ຜົນປະໂຫຍດອັນໃຫຍ່ຫຼວງແກ່ຄົນອື່ນ ແລະເປັນພຣະພອນໃຫ້ກັບຕົວເຮົາເອງ. ຈົ່ງພິຈາລະນາຕິດຕາມການກະທຳໃນອາທິດນີ້:

- ❖ **ຈົ່ງເລີ້ມຕົ້ນ.** ຈົ່ງເລີ້ມທັນມາຖວາຍສິບເປີເຊັນຈາກລາຍໄດ້ຂອງທ່ານຕໍ່ການທຳງານຂອງພຣະເຈົ້າແລະຮັບພຣະພອນຈາກການເຊື່ອຟັງຕໍ່ພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າ. ຈົ່ງໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະເຢຊູກັບການຕັດສິນໃຈນີ້.
- ❖ **ຈົ່ງຕິດພັນຢູ່.** ຖ້າທ່ານໄດ້ຖວາຍນຶ່ງສ່ວນສົບຢູ່ແລ້ວ, ຈົ່ງຕັດສິນໃຈຢ່າງແນ່ນອນແນ່ນອນກະທຳເຊັ່ນນັ້ນຕໍ່ໄປແລະຈົ່ງອຸທິດການເຊື່ອຟັງຂອງທ່ານຕໍ່ການອວຍພອນຂອງພຣະເຈົ້າ. ແບ່ງປັນຄວາມເຊື່ອໝັ້ນຂອງທ່ານໃຫ້ກັບຄົນອື່ນແລະໝູນນ້ຳໃຈເຂົາໃຫ້ເລີ້ມຖວາຍນຶ່ງສ່ວນສົບ.
- ❖ **ຈົ່ງເຂັ້ມແຂງ.** ຈົ່ງອະທິຖານໃນການຖວາຍໃຫ້ເກີນກວ່ານຶ່ງສ່ວນສົບ, ເພີ່ມໃຈກວ້າງຂວາງຂອງທ່ານຂຶ້ນ ຕໍ່ຄົນອື່ນໆແລະເພື່ອພັນທະກິດຂອງຣາຊອານາຈັກຂອງພຣະເຈົ້າ ຍິ່ງຖວາຍຫລາຍຂຶ້ນກໍຍິ່ງເຮັດໃຫ້ຄົນອື່ນໄດ້ຮັບພຣະພອນຫລາຍຂຶ້ນ. ຈົ່ງຮັບການທ້າທາຍນີ້.

ເມື່ອເຮົາຕອບສນອງຕໍ່ຄຸນຄວາມດີຂອງພຣະເຈົ້າດ້ວຍເລີ້ມບົວລະບັດຮັກສາສິ່ງຂອງທັງໝົດທີ່ພຣະອົງຊົງປະທານໃຫ້ພວກເຮົາເປັນຜູ້ບໍລິຫານ. ເປັນການດີແລະຖືກຕ້ອງທີ່ຈະຈິດຈຳໄວ້ສເມີວ່າ ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຖວາຍໃຫ້ພຣະເຈົ້າຫລາຍເກີນໄປ ດອກ.

ອຸປຸຸມ ໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິດສັມພັນ www.lsb.org ແປໂດຍ VR.